

《单词百科:laparoscopy是什么意思?laparoscopy怎么发音?laparoscopy的解释和用法》

英语单词laparoscopy是什么意思?laparoscopy怎么读?laparoscopy怎么发音?简答网为您整理了laparoscopy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



laparoscopy怎么读

laparoscopy的读音:[læp r sk pi]

laparoscopy的意思

1、n.腹腔镜检查;

laparoscopy的双语例句

1、Laparoscopy is a surgical procedure which is performed to diagnosis and treat adhesions or endometriosis.

腹腔镜是诊断和治疗粘连或子宫内膜异位症的手术程序.

2、Results The operations of dissecting adhesion by laparoscopy succeeded in 90 cases and without any complication.

结果92例患者有90例全部在腹腔镜下顺利分离粘连完成手术,无并发症发生.

3、Objective : To evaluate the value of laparoscopy in the diagnosis of abdominal tumor.

目的: 探讨腹腔镜在腹部肿瘤诊断中的应用价值.

4、Objective TO explore the application of laparoscopy in treatment of infant with cytomegalovirus hepatitis (cholestasis).

目的探讨腹腔镜在婴儿巨细胞病毒性肝炎 (淤胆型) 治疗中的应用.

5、Methods 168 cases of acute cholecystitis treated by laparoscopy were retrospectively analysed.

方法回顾分析168例腹腔镜技术治疗急性胆囊炎临床资料及治疗结果.

6、Conclusion: Laparoscopy surgery for treatment extrauterine pregnancy one ideal surgery way.

结论: 腹腔镜手术为治疗异位妊娠的一种理想手术方式.

7、Objective To explore the nursing care and cooperation of total hysterectomy with laparoscopy.

目的探讨腹腔镜下子宫全切除术的护理和配合.

8、Objective : To explore the feasibility of inguinal hernia repair using lateral umbilical ligament by laparoscopy.

目的: 应用脐侧襻韧带在腹腔镜下行腹股沟疝修补的可行性.

9、Conditional can be used for laparoscopy and laparotomy in order to further clarify the diagnosis.

有条件可作腹腔镜及剖腹探查,以进一步明确诊断.

10、Laparoscopy has become the ideal tool for the diagnosis and treatment an ovarian ectopic pregnancy.

于是腹腔镜手术成为最理想的诊断与治疗利器.

11、Laparoscopy and hysteroscopy allow physicians to diagnose and correct many gynecologic disorders on an outpatient basis.

腹腔镜和宫腔镜使医生在门诊就能诊断和治疗很多妇科疾病.

12、Conclusion CEPP in patients with peritoneal adhesion is safe and feasible in laparoscopy.

结论腹腔粘连患者闭合法建立气腹安全可行.

13、Methods: Transvaginal ultrasound were performed on 82 patients who were diagnosed by laparoscopy after the treatment.

方法: 对82例经腹腔镜病理确诊的子宫腺肌病患者进行治疗前后子宫肌壁变化的超声观察比较.

14、Methods: The clinical data of 45 abdominal tumor cases undergone laparoscopy were retrospectively analyzed.

方法:分 为二组,实验组:诊断为腹部肿瘤,于剖腹术前行腹腔镜检查31例;对照组:经腹腔镜检查和活检术证实腹部肿瘤14例.

15、Objective : To investigate the effect of microwave ablation in big liver cancer guided by laparoscopy.

目的: 评价腹腔镜引导下微波消融作为治疗非手术适应证大肝癌的临床疗效.

16、Objective: To evaluate the effect of laparoscopy in treating renal cyst.

摘要目的: 评价腹腔镜下治疗肾囊肿的疗效.

17、Method We retrospectively analyzed 67 cases of ovarian endometriosis cyst treated with laparoscopy.

方法对67例腹腔镜下治疗卵巢子宫内膜异位囊肿病例进行回顾性分析.

18、Application of laparoscopy combined with assay of tumor marker in diagnosis of ovarian carcinoma.

腹腔镜结合肿瘤标志物测定在卵巢癌诊断中的应用获1994年度广西科技进步二等奖.

以上是简答网为您整理的laparoscopy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于laparoscopy的用法、laparoscopy的释义、laparoscopy的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/laparoscopy>

